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Protokół nr 3/2015  

z posiedzenia wspólnego Komisji  

odbytego w dniu 09 lutego 2015  roku 
 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu oraz pozostałych Komisji Rady Miejskiej (nieobecny radny Romuald 

Gawroński). 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek, 

Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska, 

Projektantki zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Borek Wlkp. 

Inspektor Urzędu Miejskiego ds. planowania przestrzennego – Donata 

Drukarczyk, 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Ustalenie porządku posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał.  

4. Wolne głosy i wnioski. 

5. Zakończenie. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego 

i Budżetu – Tomasz Pawlak.  

 

Ad. 2. Ustalenie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu przedstawił 

porządek obrad, który przyjęto bez zmian. 

 

Ad. 3. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

 

a) uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Borek Wlkp. 

 

Projektantki szczegółowo przedstawiły proponowane zmiany, które dotyczą 

zmiany dla terenów w obrębie geodezyjnym Zalesie, Skokówko, Bruczków, 

Jeżewo, Zimnowoda, Karolew oraz obszarów południowej realizacji obwodnicy 

miasta i potencjalnej lokalizacji elektrowni wiatrowych wraz z towarzyszącymi 

im urządzeniami infrastruktury technicznej, drogami dojazdowymi, korytarzami 

infrastruktury technicznej oraz strefami możłiwego oddziaływania. 
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Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Opinia:  

Komisji Rewizyjnej: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 

głosowało 7 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny. 

 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

b) określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do przedszkoli prowadzonych przez Gminę Borek Wlkp., 

przyznania tym kryteriom liczby punktów oraz określenia dokumentów  

niezbędnych do potwierdzenia spełniania tych kryteriów. 

 

Radna Róża Jęrdrosz proponowała aby do sapisu:  

 

W drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli prowadzonych 

przez Gminę Borek Wielkopolski  obowiązują łącznie następujące kryteria wraz z 

ich wartością oraz dokumenty niezbędne do potwierdzenia tych kryteriów: 

 

Poz. Nazwa kryterium Wartość 

kryterium 

Dokument potwierdzający 

spełnianie kryterium 

1. oboje rodzice pracują zawodowo (za 

miejsce pracy uznaje się również 

gospodarstwo rolne) 

3 pkt oświadczenie w karcie 

zgłoszenia dziecka do 

przedszkola 

2. rodzeństwo dziecka korzysta z 

opieki edukacyjnej w tym 

przedszkolu, do którego nabór  się 

odbywa 

1 pkt oświadczenie w karcie 

zgłoszenia dziecka do 

przedszkola 

 

 

dopisać  “i mieszkają na terenie gminy Borek Wlkp.” 

 

Burmistrz wyjaśnił, że za dzieckiem przyjętym do przedszkola  z innej gminy 
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“idą pieniądze”, a Wojewoda mógłby uchylić uchwałę z takim zapisem. 

 

W związku z powyższym radna Róża Jędrosz wycofała swój wniosek. 

 

Opinia:  

Komisji Rewizyjnej: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 

głosowało 7 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny. 

 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

 

c) ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez 

szkoły wyższe  

i zakłady kształcenia nauczycieli, specjalności i form kształcenia objętych 

dofinansowaniem w 2015 roku. 

Opinia:  

Komisji Rewizyjnej: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 

głosowało 7 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny. 

 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 
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d) wystąpienia Gminy Borek Wielkopolski ze stowarzyszenia o nazwie 

Związek Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej z siedzibą  

w Poznaniu. 

 

Radny Michał Dopierała stwierdził, że ni epamięta aby Gmina Borek Wlkp. od 

2011 roku uzyskała jakieś korzyści  ze ZGWRP. 

Innych uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia:  

Komisji Rewizyjnej: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 

głosowało 7 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny. 

 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

e) likwidacji Centrum Integracji Społecznej w Zimnowodzie. 

 

f) przejęcia lokali mieszkalnych od Agencji Nieruchomości Rolnych Oddział 

Terenowy w Poznaniu (lokal mieszkalny nr 2 i 5 w budynku nr 2). 

 

g) przejęcia lokali mieszkalnych od Agencji Nieruchomości Rolnych Oddział 

Terenowy w Poznaniu (lokal mieszkalny nr 1, 3, 6, 7 w budynku nr 2  

i lokal mieszkalny nr 2 w budynku nr 4). 

 

 

Opinia:  

Komisji Rewizyjnej: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 
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głosowało 7 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny. 

 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

h) zarządzenia wyborów organów Osiedla Borek Wlkp. 

 

 

Opinia:  

Komisji Rewizyjnej: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 

głosowało 7 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny. 

 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

i) uchylająca uchwałę w sprawie poboru podatku rolnego, leśnego  i od 

nieruchomości w drodze inkasa. 

 

 

 

Opinia:  

Komisji Rewizyjnej: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

4 członków Komisji, 1 radny wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 
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głosowało 7 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny. 

 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 1 członków Komisji, 1 radny wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 6 członków Komisji, 2 radnych wstrzymało się od 

głosowania i nikt nie był przeciwny. 

 

j) ustalenia dziennych stawek opłaty targowej na terenie miasta i gminy  

Borek Wlkp. 

 

 

k) zmian budżetu i w budżecie na rok 2015. 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodniczący Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Budżetu prosił o wydanie opinii do w/w projektu 

uchwały przez poszczególne Komisje.  

 

Opinia:  

Komisji Rewizyjnej: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 

głosowało 7 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny. 

 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 
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Ad.4. Wolne głosy i wnioski. 

 

W tym punkcie Burmistrz przedstawił sprawę remontu Przedszkola 

Samorządowego w Karolewie. Poinformował, że remont starego przedszkola 

przewyższa koszt budowy nowego. Nowe przedszkole planuje się wybudować na 

miejscu  starego młyna przy ul. Dworcowej w Borku Wlkp., a stare po 

odnowieniu można przeznaczyć na inny cel, np. zespół opiekuńczo – leczniczy. 

Ponadto Burmistrz poinformował, że przy przebudowie przedszkola nie ma 

możliwości uzyskania dofinansowania, a budowa nowego ma takie możliwości.    

Dodał także, że nowe przedszkole będzie miało możliwości rozbudowy np.  

o żłobek. Burmistrz poinformował, że ma wykonany bezpłatny projekt nowego 

przedszkola, koszt jego budowy to ok. 2 mln zł. 

 

Burmistrz poinformował także, że w Zimnowodzie planowany jest remont 

świetlicy. 

 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.5. Zakończenie. 

 

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak zakończył 

posiedzenie. 

 

 

Protokołowała      Przewodniczący Komisji 

 

Wiesława Wójcik      Tomasz Pawlak  

 


